
Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Bőcsi Horgászegyesület Közgyűlésén 

Időpont: 2021.06.25. 17
00

 

Helyszín: Bőcs, Faluház-Tekepálya 

Jelenlévők: 43 fő egyesületi tag (1. sz. melléklet) 

Levezető elnök: Czeglédi László vezetőségi tag 

Rémiás Miklós egyesületi elnök: A Bőcsi Horgászegyesület közgyűlését megnyitja. 

Szeretettel köszönti a megjelent tagokat, külön tisztelettel köszönti Nagy László Polgármester 

Urat!  Megállapítja, hogy a közgyűlés határozatképes, mivel a jelenléti ív szerint 43 fő jelent 

meg. A jegyzőkönyv vezetésére Baló Attilánét, hitelesítőknek pedig Óvári Lászlót és Kiss 

Attilát javasolja.  

Szavazás:  

Jegyzőkönyvvezető: 42 fő igen, 0 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett a közgyűlés a 

jegyzőkönyvvezető személyét elfogadta. 

Hitelesítők: 41 fő igen, 0 nem szavazat és 2 tartózkodás mellett a közgyűlés a jegyzőkönyv 

hitelesítők személyét elfogadta. 

Czeglédi László levezető elnök: Köszönti a megjelenteket, majd ismerteti a napirendi 

pontokat: 

Napirendi pontok:  

1. Beszámoló az Egyesület 2020. évi munkájáról, haltelepítésekről, pénzügyi helyzetről, 

gazdálkodásról, tervezetek a 2021. éves idényre. 

ea: Silye Lajos vezetőségi tag 

2. A Fegyelmi Bizottság beszámolója. 

ea: Baló Attila a Fegyelmi Bizottság elnöke 

3. A Felügyelő Bizottság beszámolója. 

ea: Galuska Tamás a Felügyelő Bizottság elnöke 

4. Vezetőség választása 

ea.: Czegládi László vezetőségi tag 

 

Szavazás:  

A Napiredi Pontokat 43 fő igen, 0 nem szavazat és 0 tartózkodás mellett a közgyűlés 

elfogadta. 

 



1. Napirendi Pont:  

Beszámoló az Egyesület 2020. évi munkájáról, haltelepítésekről, pénzügyi helyzetről, 

gazdálkodásról, tervezetek a 2021 éves idényre. 

Előadó: Silye Lajos vezetőségi tag: 

Ismerteti a 2020-as év tevékenységeit: 

A járványügyi korlátozások miatt a tervezett közgyűlésünk elmaradt, a 2020. év 

eredményeiről most kívánok beszámolni. A személyes találkozás elmaradása azonban 

nem jelentette azt, hogy a tagok figyelemmel kísérjék az eseményeket, mivel az egyesület 

honlapján minden információ naprakészen megtalálható. Kérem, hogy mindenki kövesse 

figyelemmel az ott közzétett információkat! 

A tevékenységek ismertetése: 

- Az évi rendes közgyűlésünket nem tudtuk megtartani, ezt most pótoljuk. 

- Haltelepítések: 

03.26. 10q ponty 

04.10. 10q amúr 

06.25. 6q ponyt 

07.12. 12q ponty 

összesen 31q  

süllőivadék 200.000 Ft értékben 

mindösszesen 2.299130 Ft értékben 

- Visszafogás:  

682 db ponty --- 1779,15 kg       átlagban 1,73 kg/db 

398 db amúr ------398,4 kg          átlagban 2,55 kg/db 

1 db csuka -------------2 kg 

1 db balin --------------2 kg 

68 db egyéb hal ---18,9 kg           átlagban 0,28 kg 

Összzesen :      2200,45 kg 

- Pénzügyek ismertetése: (2.sz. melléklet) 

 

Nyitó pénzkészlet:      1.387293 Ft 

 

 Bevételeink:        1.930.510 Ft 

  

  Kiadásaink:         2.278.062 Ft 

 

  Záró pénzkészlet 2020.dec. 31-én:     1.039.742 Ft 

 

- Tervek 2021-re: 

Halbeszerzés: a tárgyalásokat megkezdtük.  

Tervezzük a tavasszal elmaradt társadalmi munka beütemezését és az éves 

horgászverseny megtartását. Legfontosabb feladat azonban a vezetőségválasztás. 

 

 



Czeglédi László: Megköszöni a beszámolót és felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 42 fő igen, 0 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett a közgyűlés elfogadta. 

2. Napirendi Pont:  

A Fegyelmi Bizottság beszámolója. 

ea: Baló Attila a Fegyelmi Bizottság elnöke 

Köszönti a jelenlévő horgásztársakat és a Polgármester Urat. Bejelenti, hogy fegyelmi ügy 

az elmúlt évben nem volt, így a bizottság részéről nincs miről beszámolnia. 

Az állami horgászjegyek kiadása rendben megtörtént. 86 felnőtt és 4 gyermekjegy 

kiadására került sor. 

A fogási naplók kitöltésével és a vendégjegyek leadásával kapcsolatban szeretné kérni, 

hogy azt mindenki pontosan tegye meg. Ennek hiányában nehéz pontos statisztikát 

készíteni a telepítések és a visszafogások arányáról. A fogásoknál kéri a pontos súlybeírást, 

hiszen a telepített halak súlya és a fogási naplókban közölt adatok átlaga nem egyezik. 

Mivel napi két hal kifogható a Horgászati szabályzat szerint, nyugodtan beírhatja mindenki 

a 2-3 kilósat, nem csak a 1,5 kg-ot. Mivel az egyesületnek megállapodása van a 

MOHOSZ-szal, ezután előfordulnak majd az állami halőrök is. Ők nem fogják tolerálni a 

pontatlan beírást. 

 

Czeglédi László: Megköszöni a beszámolót és felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 42 fő igen, 0 nem szavazat és 1tartózkodás mellett a közgyűlés elfogadta. 

3. Napirendi Pont: A Felügyelő Bizottság beszámolója. 

ea: Galuska Tamás a Felügyelő Bizottság elnöke 

A bizottság részéről a számlákat ellenőriztük, mindent rendben találtunk. Hiányosságot 

nem tártunk fel. 

 

Czeglédi László: Megköszöni a beszámolót és felkéri a tagokat kérdésekre, hozzászólásokra a 

beszámolóval kapcsolatban. Mivel hozzászólás nem érkezett szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

Szavazás:  

A beszámolót 42 fő igen, 0 nem szavazat és 1 tartózkodás mellett a közgyűlés elfogadta. 

Nagy László Polgármester hozzászólása: 



A következő napirend előtt szeretnék hozzászólni a Tisztelt Közgyűléshez. Köszöntök minden 

megjelent kedves Horgásztársat! Az elmúlt járványügyi időszak mindenkit megviselt, de a 

horgászoknak kicsit könnyebb helyzete volt. Kimehettek a tóra, de meglátásom szerint a 

távolságtartás betartásával néha probléma volt. A jelenlegi vezetés 5 és fél éves munkáját 

megköszönöm. Megállapítom, hogy az önkormányzat és az egyesület részéről az 

együttműködés az eltelt időszakban rendben volt.  

A haltelepítések esetén mindig csatolni kell az állatorvosi igazolást, így csak egészséges 

állomány telepítése lehetséges. Mivel a halászati jog a miénk, ennek felelősségét az 

önkormányzat vállalja fel, így fokozottan fontos, hogy az újonnan megválasztott vezetőség az 

önkormányzattal együttműködni tudó és akaró legyen.  

4. Napirendi Pont:  

ea: Czeglédi László vezetőségi tag 

A korábbi vezetőség mandátuma lejárt 2020-ban, ezért lemondott az elnök, a vezetőségi 

tagok és a bizottságok tagjai. A pandémia miatt a választásokat nem tudtuk megtartani, 

ezért a jelenlegi közgyűlésen kell ezt megtennünk. A vezetőség megtárgyalta a 

lehetőségeket és a következő javaslatot terjeszti a közgyűlés elé: 

Vezetőségi tagok: 

Boncsér Attila, Mertus Gábor, Baló Attila, Silye Lajos, Czeglédi László 

Fegyelmi Bizottság: 

elnök: Móricz István 

tagok: Juhász Zoltán, Rémiás Miklós 

Felügyelő Bizottság: 

elnök: Tóbis Gábor 

tagok: Galuska Tamás, Hudák Béla 

A vezetőség által javasolt személyeket elfogadja- e közgyűlés? Van-e más javaslat? 

 

Bikki István: A demokratikus választás alapja, hogy jelölő és szavazatszámláló bizottságot 

kell felállítani.  

 

Kertész Gábor: A vezetőség és a bizottságok választását az alapszabály szerint titkos 

szavazással  kell lebonyolítani. 

 

Czeglédi László: Amennyiben nem fogadjátok el a vezetőség javaslatát, a fent említett 

bizottságokat létrehozzuk. A vezetőség javaslatát szavazásra bocsájtom: 

Szavazás:  

A vezetőség által javasolt új vezetőségi tagokat és bizottsági tagokat 32 fő igen, 7 nem 

szavazat és 4 tartózkodás mellett a közgyűlés elfogadta. 

Érkezett 1 fő 17.46- kor jelen van 44 fő 

Van-e más javaslat a közgyűlés részéről? 



Tóth Attila: Soós Jánost javaslom vezetőségi tagnak. 

Czeglédi László: A közgyűlés szavazza meg, hogy Soós Jánost felveszi-e a vezetőségi tagok 

jelöltjei közé! 

Szavazás:  

Soós János vezetőségi tagjelöltségét 21 fő igen, 10 nem szavazat és 13 tartózkodás mellett a 

közgyűlés elfogadta. Így Soós János felkerült a jelölőlistára. Mivel a jelölt a jelölést elvállalta 

létre kell hozni a titkos szavazás lebonyolítását felügyelő számlálóm bizottságot. 

Javaslom Kertész Gábort elnöknek, tagoknak Tóth Attilát és Krabák Attilát. Elvállalják a 

tisztséget? A bizottság tagjai a felkérést elvállalták. 

Szavazás:  

A szavazatszámláló bizottság elnökét 43 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett a közgyűlés 

elfogadta. 

Tóth Attila és Krabák Attila tagokat 43 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett a közgyűlés 

elfogadta. 

 A szavazólapok elkészítéséig 15 perc szünetet tartunk. 

Kertész Gábor: Kiosztja a szavazólapokat, megkezdődik a titkos szavazás. 

Czeglédi László ellenőrzi a létszámot. Megállapítja, hogy 2 fő távozott, így 42 fő van jelen 

A szavazatszámlálás után Kertész Gábor a Szavazatszámláló Bizottság elnöke ismerteti a 

szavazás eredményét. 

Vezetőségi tagok: 

Boncsér Attila 38 szavazat 

Mertus Gábor 35 szavazat 

Czeglédi László 34 szavazat 

Soós János 30 szavazat 

Silye Lajos 29 szavazat 

Baló Attila 24 szavazat 



Bizottságok: 

Fegyelmi Bizottság: 

Móricz István 35 szavazat 

Juhász Zoltán 31 szavazat 

Rémiás Miklós 39 szavazat 

Felügyelő Bizottság: 

Tóbis Gábor 36 szavazat 

Galuska Tamás 41 szavazat 

Hudák Béla 38 szavazat 

Czeglédi László: A szavazatok összeszámlálása után bejelentem a vezetőségi tagságtól való 

visszalépésemet, mivel csak 5 fő lehet vezetőségi tag. Felkéri a megválasztott vezetőségi 

tagokat, hogy az alapszabálynak megfelelően válasszák meg maguk közül az elnököt és a 

titkárt. 

Az újonnan megválasztott vezetőségi tagok tanácskozásra elvonulnak. 

Boncsér Attila: Bejelenti a vezetőségi tagok megbeszélésének eredményét: elnök Baló Attila, 

titkár Silye Lajos, vezetőségi tagok: Boncsér Attila, Mertus Gábor, Soós János. 

Baló Attila: Megköszöni a bizalmat a vezetőség részéről. Biztosítja a tagságot, hogy a 

megkezdett munkát folytatni kívánja. Az elmaradt társadalmi munkára és az éves 

horgászverseny időpontjára kér időpontot. Javasolja a társadalmi munkára július 17-ét, a 

versenyre július 24-ét. A tervezett haltelepítést a verseny előtt mindenképpen lebonyolítjuk, 

Silye Lajos már kapcsolatban van az eladóval. A tagság a nevezett időpontokat elfogadja, 

újabb javaslat nem volt. 

A következő időszak legfontosabb feladata az alapszabály módosítása lesz. Mivel változtak a 

jogszabályok ez fontos feladatunk. Ezért valószínűleg újabb közgyűlést kell majd összehívni 

rövidesen. 

Czeglédi László: Indokolni szeretném visszalépésem okát. Mivel az előző időszakban a 

vezetőség munkájának nagy részét Baló Attila támogatta, nem tartom jogosnak, hogy Ő 

maradjon ki a vezetőségből. Szervezte a haltelepítéseket, kezeli az egyesület honlapját, a 

horgászkártyák kiadását elvégzi. A legtöbb munkát így Ő végezte közülünk. Ezért döntöttem 

a lemondásom mellett. 

Soós János: Köszöni a tagság bizalmát. A Horgászrendben szereplő pontymatrac használatát 

kéri mivel ez nem nagy költség, de a halak egészségének megóvása szempontjából fontos. 

Tóth Zoltán: A tagfelvételek miatt kérdezem, hogy mikor lesz döntés. A korábban beadott 

kérelemre 1,5 éve nem kapott választ a barátom. 



Czeglédi László: A tagfelvételekről a megüresedett helyek szerint a vezetőség dönt. 

Silye Lajos: Tudomásom szerint 14 kérelem van jelenleg.  

Boncsér Attila: A tagfelvételről jobb lenne, ha a közgyűlés döntene. Itt kiderülne, hogy a 

tagság kit támogat és kit nem. Az alapszabály módosításakor kérem ezt is figyelembe venni. 

 

További kérdések és hozzászólások hiányában a levezető elnök a közgyűlést bezárja. 

 

Bőcs, 2021.06.25. 

 

---------------------------------- 

      Baló Attiláné 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

----------------------------------      --------------------------------- 

        Kiss Attila        Óvári László 

         hitelesítő           hitelesítő 

     


